
Skovby Menighedsråd 
 

Referat til Menighedsrådsmøde nr. 35 mandag den 17. juni 2024 efter kl. 19.00 i sognehuset 

 

Fremmødte: Rikke A. Vestergaard (RAV), Anders Lindberg (AL), Ole Lund Kristensen (OLK), John 

Karup (JK), Adriana Fischer (AF), Maria Vagtborg Jonassen (MVJ), Thomas Ebsen(TE), Niels Dejgaard 

Thomsen (NDT) og Åge Iversen (ÅI)  

Afbud:        Line N. Ravn (LNR), Joan Søgaard (JS), Jannie Thorup Hansen (JTH),        

 

Dagsorden :                       Referat:    

 

1 Godkendelse af dagsorden,  

 

Jannie har anmodet om at måtte holde pause fra MR af 

personlige årsager. MR tiltrådte det. 

Joan indkaldes fremadrettet. 

 

Dagsorden godkendt 

2   Orientering fra præsterne v/ RAV  

 

Intet nyt. 

Minikonfirmandweekend succesmæssigt overstået i 

weekenden. 

 

3  Orientering fra formanden om post 

m.v. v/AL-    

    

Brandsyn har medført et påbud pga brandslukkeren, der 

ikke er fastspændt. 

Der er udarbejdet forslag til fastgørelse. Vi får det 

fikset. 

 

AL deltog i årsmøde på Nyborg Strand. Der er valgt ny 

formand. Et rigtig godt møde. 

4 Tilbygning af dåbsværelse til kirken 

v/AL 

- Skriftlig godkendelse af 

rådgiverhonorar fra  Provstiudvalget 

– 15.05.2024 

  Orientering fra sidste byggemøde – 

se notat fra JK 29.05.2024   

 

På næste MR møde fremlægges et revideret forslag til 

projekt hvorefter det skal igennem myndighederne ad 

kommandovejen. 

5 Orientering fra 

personalerepræsentanten v/ÅI  

-   

 

I.a.b. 

6  Orientering fra kassereren v/JIK 

.  

 

Der er indsendt budgetbidrag 2025 til provstiet. Af 

anlægsønsker er nyt staudebed medtaget. 

Budgetbidraget er udsendt og godkendes. 

 

7  Orientering fra kirkeværgen v/OLK 

- 

 

I.a.b. 

8  Orientering fra kontaktpersonen 

v/JIK 

 

Der skal tidsregistreres fra 1. juli. Kontaktperson og 

medarbejdere finder sammen en god løsning. 

9 Orientering fra Kirke- og 

Kirkegårdsudvalget v/MVJ/ÅI 

- ”Plantebed” nord for kirken. Er det 

et anlægsprojekt til  2025? 

 

 

Se pkt. 6: Det er sendt ind som ønske. Projektet 

principgodkendtes. 



Træer på kirkegården. 

 

 

 

 

Der har været konsulent på. Han anbefaler en vis 

beskæring samt evt. udskiftning. Der skal laves en plan. 

 

 

 

10 Orientering fra Graver- og 

Sognehusudvalget v/OLK 

 

 

Der er indhentet priser på ændring af vinduer i køkken 

og depot. Samlet pris til JK, der søger provsti. 

11 Orientering fra Aktivitetsudvalget  

- 

 

Der forsøges lavet en ”mandeklub” eller ”Herrehjørne”. 

JK er samlende faktor. OLK og AL deltager også. Vi 

afholder et møde i august og et i september som en start. 

15/8 kl 8:30, 10/9 kl. 8:30.  JK laver annonce 

 

 

12 Afhentning af korbørn til korsang – 

efter sommerferien?       Se 

henvendelse fra korlederen 

 

Af forskellige årsager besluttes det at holde en pause 

med børnekorene. Foreløbig for kommende sæson. Vi 

vil forsøge at få bl.a. Lucia optog med hjælp fra skolen 

på en eller anden måde. 

 

13 Kirketuren 2025  

Se mail/oplæg fra ÅI dateret 3. juni 

2024 

Meget spændende oplæg. Vi tager til Kongernes Jelling 

den 21/5 2025. Prisen kan nok ikke holdes nede, da det 

er noget dyrere med guide mm. Prisforslag: 200,00 

 

13    Bordet rundt v/alle 

-  

 

Valg. Nye kandidater er stadig velkomne! 

 

Varme i sognehus og graverhus. Er igangsat 

 

Kirketur 2024. Rigtig god kirketur. Tak til Åge. 

Fremadrettet skal vi nok tænke lidt mere på, at der er 

mange dårligt gående blandt vore deltagere. 

 

Når der er gudstjeneste med andre end vore faste 

præster, bør vi nok overveje at annonce/reklamere mere. 

 

Fuglekasser til kirkegården kunne være et projekt 

sammen med skolen både i fremstilling og senere 

biologiundervisning. Der er mulighed for støtte fra 

provstiet. RAV og ÅI arbejder videre. 

 

Kunne en mandegruppe? passe vores lapidarium? Det er 

egentlig ikke en graveropgave. 

 

Forslag om sangaften eller lign som aktivitet 

 

 

14 Næste ordinære møde mandag den 

12. august 2024 efter kl. 19.00 i 

sognehuset. 

 

 

 


